

Qalaa's consolidated revenues grew 37% y-o-y to EGP 10.2 billion and recurring EBITDA increased by 105% y-o-y to EGP 750.0 million in 2Q21; strong performance driven by growth and efficiency strategies and reflect improving refining margins on ERC's results; excluding ERC the Group delivered top line growth of 21% y-o-y to EGP 4.2 billion and recurring EBITDA increased by 26% y-o-y to EGP 454.2 million in 2Q21, supported by positive performance across Qalaa's subsidiaries

Key Operational Highlights

- *TAQA Arabia benefitted from improved market conditions with growing power distribution volumes and increased household natural gas conversion in 2Q21, and increased its number of CNG filling stations to 23 during the period, which drive a near three-fold year-on-year increase in natural gas volumes sold for vehicles to 31.6 MCM in 1H21;*
- *National Printing capitalized on easing port restrictions with a marked improvement in exports volumes, and is reaping the rewards of its new state-of-the-art facility;*
- *Dina Farms continues to benefit from its facility enhancement initiatives;*
- *A key focus area over the next three years will be growing group-wide exports, leveraging the advantage offered to local manufacturers due to the rise in global logistics costs and working to counterbalance the concurrent increase in the price of raw material imports;*
- *Qalaa continues to make incremental investments in its portfolio companies;*
- *TAQA Arabia's newly launched subsidiary, TAQA Water, is expected to deliver tremendous value going forward as the Group expands its presence across the water treatment solutions space;*
- *Debt restructuring at Qalaa Holdings and ERC remains a top priority;*
- *Continuous adherence to health, safety, and business continuity measures to help manage risks related to COVID-19 and navigate upcoming period of uncertainty without layoffs.*

Qalaa Holdings, a leader in energy and infrastructure (CCAP.CA on the Egyptian Exchange, formerly Citadel Capital), released today its consolidated financial results for the quarter ended 30 June 2021. Qalaa recorded a 37% y-o-y increase in consolidated revenues to EGP 10.2 billion in 2Q21, while consolidated revenues excluding contributions from the Egyptian Refining Company (ERC) were up 21% y-o-y to EGP 4.2 billion. At its bottom-line, Qalaa booked a net loss of EGP 401.5 million in 2Q21 compared to a net loss of EGP 712.1 million in 2Q20.

Excluding ERC, revenue growth during the period was primarily driven by TAQA Arabia, which recorded a 27% y-o-y increase in revenues to EGP 2.2 billion in 2Q21. TAQA Arabia's performance was supported by improved market conditions driving volume growth at TAQA Gas and TAQA Power. Meanwhile, Qalaa's top line growth was further supported by a 35% y-o-y revenue increase at National Printing in 2Q21 as it reaped the rewards of its new state-of-the-art facility at its El Baddar subsidiary. Additionally, improving export sales and an optimized pricing strategy at Uniboard reflected positively on National Printing's results during the period.

“I am very pleased with Qalaa’s top line performance over the period, which showcases our ability to deploy effective growth and efficiency strategies even during the most testing times,” **said Qalaa Holdings’ Chairman and Founder Ahmed Heikal**. “Despite the lingering impact of COVID-19 across our markets, our platforms were able to capitalize on slowly improving market conditions and a gradually easing trade environment, with our consolidated top line delivering a 37% year-on-year increase in 2Q21. Our results came despite an operational stoppage at ERC and were driven by solid performances across our platform companies as well as successfully delivering on multiple operational initiatives during the period.

“At TAQA Arabia, with improved market conditions we captured the growing demand for our services and booked increased household natural gas conversions, delivered higher power distribution volumes and quickly began capitalizing on TAQA Power’s newly inaugurated Sixth of October industrial zone substation. Moreover, we continued our expansion efforts across the compressed natural gas space and more than doubled our CNG stations to 23 in 1H21, with a plan to reach 42 stations by year-end. We are also ideally positioned to continue growing our household gas conversion business. Meanwhile, we are confident that our newly launched subsidiary, TAQA Water, will deliver tremendous value going forward as we look to expand the Group’s presence across the water treatment solutions space.

“At National Printing and ASCOM, an improving international trade environment and easing port restrictions saw both companies deliver higher exports volumes during the period. Overall, the Group booked export proceeds of c. USD 22.7 million in 2Q21, while local foreign currency revenue recorded c. USD 392.5 million*. At Dina Farms, our comprehensive facility enhancement initiatives coupled with the successful launch of our new juice product line reflected positively on our performance in 2Q21. Furthermore, we capitalized on favorable cement prices in Sudan and delivered solid results at Al Takamol Cement, which supported ASEC Holding’s performance during the period.

“It is important to note that the true value of Qalaa’s performing assets is masked due to the adoption of international accounting standards, which account for assets at their historical cost and adjust for impairments, while not taking into consideration any revaluation adjustments,” added Heikal.

“At ERC, despite a 22-day stoppage due to a scheduled maintenance in 2Q21, the refinery’s revenues increased by 52% year-on-year on the back of recovering market conditions. Moreover, I would like to note that ERC’s gross refining margin has gradually improved during the period but is currently hovering at around half of its pre-COVID-19 levels. We are hopeful to see further improvements at the refinery’s margins once market conditions stabilize,” said Heikal.

It is worthy to note that ERC returned to full operational capacity in 2Q21 and recorded an EBITDA of EGP 295.8 million in 2Q21 compared to EGP 6.1 million in 2Q20 due to improving refining margins. While ERC’s margins are significantly improving, they remain at c.50% of their pre-COVID-19 levels. ERC’s technical management (O&M) is contracted to the Egyptian Projects Operations and Maintenance company (EPROM), a wholly owned subsidiary of the Egyptian General Petroleum Corporation (EGPC).

Excluding ERC, Qalaa would record a recurring EBITDA increase of 26% y-o-y to EGP 454.2 million in 2Q21 on the back of solid EBITDA performances at TAQA Arabia, Dina Farms, ASCOM, and ASEC Holding.

“Qalaa’s recurring EBITDA growth excluding ERC comes despite significant increases in global freight costs and an unfavourable commodity cycle,” **said Hisham El-Khazindar, Qalaa Holdings’ Co-Founder and Managing Director.** “Improving profitability amidst these global challenges is testament to the strength of our operational efficiency, pricing, and cost reduction strategies, as well as our restructuring efforts across our platform companies. Qalaa’s EBITDA performance continues to be supported by strong contributions from TAQA Arabia, particularly by its power division following the commissioning of the new Six of October industrial substation. EBITDA performance was also supported by the successful restructuring at ASEC Holding, which recorded a 58% year-on-year increase in EBITDA to EGP 92.8 million in 2Q21. Finally, growing export and local volumes at National Printing and ASCOM also supported profitability for the period.”

“On the debt restructuring front, we continue to make progress toward inking new agreements at the Qalaa Holding level and at ERC, which remain a top priority for us. In parallel, Qalaa will continue to make incremental investments in our portfolio companies with an eye to further unlock value across our extensive and diverse operations.”

“Finally, management remains committed to upholding Qalaa’s comprehensive health and safety measures to protect our c. 17,500 employees who are the key success driver, and we are hopeful that as market conditions continue to improve, and barring further material impacts from the pandemic, we anticipate being able to close out throughout the course of the year on a positive note,” concluded El-Khazindar.

Qalaa Holdings’ full business review for 2Q 2021 and the financial statements on which it is based are now available for download on ir.qalaaholdings.com.

—Ends—

Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your computer, tablet or mobile device at qalaaholdings.com/newsroom

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in energy and infrastructure. Qalaa Holdings builds responsible and sustainable businesses that add value to the economies and societies in which it does business. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in industries including Energy, Cement, Agrifoods, Transportation & Logistics, Mining and Printing & Packaging. To learn more, please visit qalaaholdings.com.

Forward-Looking Statements

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes “targets” or “forward-looking statements,” which can be identified by the use of forward-looking terminology such as “may,” “will,” “seek,” “should,” “expect,” “anticipate,” “project,” “estimate,” “intend,” “continue” or “believe” or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Qalaa Holdings may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties.

For more information, please contact

Ms. Ghada Hammouda
Chief Sustainability and Marketing Officer
Qalaa Holdings

ghammouda@qalaaholdings.com
Tel: +20 2 2791-4439
Fax: +20 22 791-4448
Mobile: +20 106 662-0002
Twitter: @qalaaholdings

نمو الإيرادات المجمعة للقلعة بمعدل سنوي 37% لتبلغ 10.2 مليار جنيه خلال الربع الثاني من عام 2021 وارتفاع الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بنسبة سنوية 105% إلى 750.0 مليون جنيه خلال نفس الفترة بفضل مردود المبادرات التي نفذتها إدارة القلعة لتحقيق النمو والارتقاء بالكفاءة التشغيلية بالإضافة إلى المردود الإيجابي لتحسن هامش ربح التكرير على أداء الشركة المصرية للتكرير؛ وفي حالة استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير، ترتفع الإيرادات المجمعة للقلعة بمعدل سنوي 21% إلى 4.2 مليار جنيه تقريباً خلال الربع الثاني من عام 2021 كما ترتفع الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بمعدل سنوي 26% لتسجل 454.2 مليون جنيه خلال نفس الفترة بفضل الأداء القوي لمختلف الشركات التابعة

أبرز المستجدات التشغيلية

- طاقة عربية تجني ثمار حالة التعافي التي يشهدها السوق وتشهد نمو حجم أنشطة توزيع الكهرباء وارتفاع عدد المنشآت السكنية التي قامت بربطها بشبكة الغاز الطبيعي خلال الربع الثاني من عام 2021، فضلاً عن ارتفاع عدد محطات تموين الغاز الطبيعي المضغوط إلى 23 محطة خلال نفس الفترة، مما أثمر عن نمو حجم أنشطة تموين السيارات بالغاز الطبيعي بنحو 3 اضعاف ليسجل 31.6 مليون متر مكعب خلال النصف الأول من عام 2021؛
- نمو حجم أنشطة التصدير بالشركة الوطنية للطباعة بشكل ملحوظ بفضل استفادتها من تخفيف القيود الاحترازية بالموانئ، والشركة تواصل جني ثمار تشغيل المصنع المتطور الجديد بشركتها التابعة البدار؛
- استمرار المردود الإيجابي للتحسينات التشغيلية التي يتم إجراؤها بمزارع ديناء؛
- ستركز القلعة جهودها على تنمية أنشطة التصدير خلال السنوات الثلاثة المقبلة، بالتوازي مع تعزيز أنشطة التصنيع المحلية لتوفير بدائل للاستيراد والحد من أثر ارتفاع أسعار الواردات نتيجة زيادة تكاليف الشحن العالمية؛
- تعزز شركة القلعة مواصلة ضخ الاستثمارات بجميع شركاتها التابعة؛
- تتفاعل الإدارة بالمردود الإيجابي المتوقع لإطلاق قطاع المياه الجديد بشركة طاقة عربية مؤخراً، وقدرته على تعظيم القيمة مستقبلاً وترسيخ مكانة الشركة في مجال تطبيقات معالجة المياه؛
- إعادة هيكلة الديون على مستوى شركتي القلعة والمصرية للتكرير لا تزال على رأس أولويات الإدارة خلال الفترة المقبلة؛
- مراجعة وتطوير إجراءات الصحة والسلامة واستمرارية الأعمال للحد من مخاطر انتشار فيروس (كوفيد - 19) وتجاوز التحديات المتعلقة به خلال الفترة المقبلة دون اللجوء إلى تقليص العمالة؛

أعلنت شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.CA) - وهي شركة رائدة في استثمارات الطاقة والبنية الأساسية - عن النتائج المالية المجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2021، حيث بلغت الإيرادات المجمعة 10.2 مليار جنيه تقريباً خلال الربع الثاني من عام 2021، وهو نمو سنوي بنسبة 37%. وفي حالة استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير، ترتفع إيرادات القلعة بمعدل سنوي 21% إلى 4.2 مليار جنيه تقريباً خلال الربع الثاني من عام 2021. وقد تكبدت القلعة صافي خسائر بقيمة 401.5 مليون جنيه خلال الربع الثاني من عام 2021 مقابل صافي خسائر بقيمة 712.1 مليون جنيه خلال نفس الفترة من العام السابق.

ويرجع نمو الإيرادات، بعد استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير، إلى ارتفاع إيرادات شركة طاقة عربية بنسبة سنوية 27% لتبلغ 2.2 مليار جنيه خلال الربع الثاني من عام 2021 بفضل نمو حجم أنشطة توزيع الغاز الطبيعي والكهرباء خلال نفس الفترة في

ضوء حالة التعافي التي يشهدها السوق. كما ساهم في ذلك النمو ارتفاع إيرادات الشركة الوطنية للطباعة بمعدل سنوي 35%، بفضل المردود الإيجابي لتشغيل المصنع المتطور الجديد بشركتها التابعة البدار. وبالإضافة إلى ذلك، ارتفعت إيرادات شركة الوطنية للطباعة خلال الربع الثاني من العام الجاري بفضل تحسن مبيعات أنشطة التصدير ونجاح سياسة التسعير التي تتبناها شركتها التابعة يونيبورد.

وفي هذا السياق أعرب الدكتور أحمد هيكل مؤسس ورئيس مجلس إدارة شركة القلعة، عن اعتزازه بالأداء المالي والتشغيلي خلال الربع الثاني من عام 2021 باعتباره شهادة على سلامة الرؤية والقدرة على صياغة وتنفيذ استراتيجيات فعّالة للدفع بعجلة النمو وتحسين الكفاءة التشغيلية حتى خلال أخطر التحديات. فقد نجحت الاستثمارات التابعة في تجاوز تداعيات أزمة (كوفيد – 19) بالأسواق التي تعمل بها الشركة وأحرزت أقصى استفادة من بوادر التعافي التي تشهدها الأسواق بالتزامن مع التخفيف التدريجي للقيود المفروضة على حركة الأنشطة التجارية، وينعكس ذلك في نمو الإيرادات المجمعة بمعدل سنوي 37% خلال الربع الثاني من عام 2021 رغم توقف النشاط الإنتاجي لدى الشركة المصرية للتكرير لتنفيذ أعمال الصيانة المقررة خلال فترة التقرير، حيث يأتي ذلك في ضوء الأداء القوي لمختلف الشركات التابعة وكذلك المبادرات التي نفذتها الإدارة للارتقاء بالكفاءة التشغيلية على مستوى جميع استثمارات القلعة.

وتابع هيكل أن شركة طاقة عربية استفادت من تحسن الأوضاع السوقية وتزايد الطلب على خدماتها بزيادة عدد المنشآت السكنية التي تم ربطها بشبكة الغاز الطبيعي وكذلك التوسع في أنشطة توزيع الطاقة الكهربائية فضلاً عن الاستفادة من إطلاق وتشغيل محطة المحولات الفرعية الجديدة في المنطقة الصناعية بمدينة السادس من أكتوبر. وعلاوة على ذلك، واصلت الشركة توسعاتها في سوق الغاز الطبيعي المضغوط، حيث ضاعفت عدد محطات تموين الغاز الطبيعي المضغوط إلى 23 محطة خلال النصف الأول من عام 2021، وتستهدف الوصول بعدد محطات تموين الغاز الطبيعي إلى 42 محطة بنهاية العام الجاري، مع مواصلة ريادتها في ربط المنشآت السكنية بشبكة الغاز الطبيعي. وقد شهدت الشركة مؤخرًا إطلاق قطاع المياه الجديد، والذي تثق الإدارة في قدرته على تعظيم المردود الاستثماري مستقبلاً وترسيخ مكانة الشركة في تطبيقات معالجة المياه.

وأشار هيكل إلى ارتفاع حجم أنشطة التصدير بشركتي الوطنية للطباعة وأسكوم خلال النصف الأول من عام 2021، بفضل نجاح كل منهما في الاستفادة من حالة التعافي بأسواق التصدير مع تخفيف القيود الاحترازية على أنشطة الموانئ. وعلى هذه الخلفية، بلغت إيرادات القلعة من أنشطة التصدير 22.7 مليون دولار خلال الربع الثاني من عام 2021، فيما بلغت إيرادات المجموعة من المبيعات بالعملات الأجنبية في السوق المحلي 392.5 مليون دولار* خلال نفس الفترة. وفي سياق متصل، حققت مزارع دينا أداءً قويًا بفضل التحسينات التي طبقتها الإدارة وتشغيل خط إنتاج العصائر، بينما تحسن أداء مجموعة أسيك القابضة مدعومًا بالنتائج القوية التي سجلها مصنع أسمنت التكامل نتيجة ارتفاع أسعار بيع الأسمنت في السودان خلال نفس الفترة.

وأوضح هيكل أن القيمة الحقيقية لأصول شركة القلعة لا تنعكس بدقة على القوائم المالية نظرًا لتبني معايير المحاسبة الدولية التي تسجل الأصول بقيمتها التاريخية ثم تحتسب أثر تكاليف الاضمحلال فقط دون إعادة تقييم الأصول ليعكس ارتفاع قيمتها.

ولفت هيكل إلى نمو إيرادات الشركة المصرية للتكرير بمعدل سنوي 52% خلال الربع الثاني من عام 2021، رغم توقف النشاط الإنتاجي لمدة 22 يومًا لإجراء أعمال الصيانة المخططة خلال الربع الثاني من العام، وهو ما يعكس تحسن أوضاع السوق من ناحية وكذلك تحسن هامش الربح من أنشطة التكرير، والذي لا يزال يمثل نصف مستوياته قبل أزمة (كوفيد – 19)، وبالتالي تتوقع الإدارة استمرار هذا التحسن وتعظيم هامش الربح بالتزامن مع تحسن أوضاع السوق.

استأنفت الشركة المصرية للتكرير العمل بكامل طاقتها خلال الربع الثاني من العام الجاري، وحققت الشركة أرباحًا تشغيلية قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بقيمة 295.8 مليون جنيه خلال الربع الثاني من عام 2021 صعودًا من 6.1 مليون

* باستثناء شركة Allmed

جنيه خلال نفس الفترة من العام السابق، في ضوء التحسن الملحوظ لهامش أرباح التكرير، غير انه لا يزال يتراوح حول نصف مستوياته قبل ازمة (كوفيد-19). جدير بالذكر أن جميع أعمال الإدارة الفنية للشركة المصرية للتكرير تتم بواسطة الشركة المصرية لتشغيل وصيانة المشروعات (إبروم)، وهي مملوكة بالكامل للهيئة المصرية العامة للبترول.

وفي حالة استبعاد نتائج الشركة المصرية للتكرير، ترتفع الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بمعدل سنوي 26% لتسجل 454.2 مليون جنيه خلال الربع الثاني من عام 2021، مدعومةً بنمو الأرباح التشغيلية بشركة طاقة عربية وشركة مزارع دينا وشركة أسكوم ومجموعة أسيك القابضة.

ومن جانبه أوضح هشام الخازندار الشريك المؤسس والعضو المنتدب لشركة القلعة، أن القلعة شهدت نمو الأرباح التشغيلية المتكررة قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك (باستثناء الشركة المصرية للتكرير) بفضل المبادرات الفعالة التي اتخذتها الإدارة لتعزيز الكفاءة التشغيلية بجميع الاستثمارات التابعة ومراجعة أسعار البيع والتركيز على تدابير خفض المصروفات، وكذلك الجهود الحثيثة لإعادة هيكلة الشركات التابعة؛ مما أثمر عن تقليص الأثر السلبي لزيادة تكاليف الشحن العالمية وتباطؤ دورة السلع الأساسية. كما يأتي ذلك في ضوء استمرار المساهمة القوية لشركة طاقة عربية، ولا سيما قطاع الكهرباء بعد تشغيل محطة المحولات الفرعية في المنطقة الصناعية بمدينة السادس من أكتوبر، بالإضافة إلى نمو الأرباح التشغيلية قبل خصم الضرائب والفوائد والإهلاك والاستهلاك بمجموعة أسيك القابضة بمعدل سنوي 58% لتسجل 92.8 مليون جنيه خلال الربع الثاني من عام 2021، بفضل إجراءات إعادة الهيكلة الناجحة التي طبقتها الإدارة. كما شهدت شركتي الوطنية للطباعة وأسكوم ارتفاع مبيعات التصدير والمبيعات المحلية، مما ساهم بشكل ملحوظ في دعم ربحية القلعة خلال نفس الفترة.

وأكد الخازندار على تكثيف الإدارة جهودها لإبرام اتفاقيات جديدة لإعادة هيكلة الديون على مستوى شركتي القلعة والمصرية للتكرير، على أن تواصل القلعة ضخ الاستثمارات بجميع شركاتها التابعة سعياً لتعظيم الاستفادة من التنوع الفريد والنطاق الواسع لأنشطتها على الساحة الإقليمية.

وختاماً، جدد الخازندار التزام الإدارة بمواصلة تطبيق التدابير والإجراءات الصارمة للحفاظ على صحة وسلامة ما يقرب من 17.5 ألف موظف الذين يتألف منهم فريق العمل، وهم رأس المال الحقيقي للشركة والدافع الرئيسي لنجاحاتها في جميع الأسواق التي تعمل بها القلعة. كما تتطلع الإدارة إلى اختتام العام الجاري بنتائج إيجابية بالتزامن مع استمرار حالة التعافي التي تشهدها الأسواق وانحسار الأثر السلبي لأزمة (كوفيد - 19).

يمكن تحميل القوائم المالية لشركة القلعة ومتابعة أداء الشركة والنتائج المالية المجمعة، بالإضافة إلى الإيضاحات المتممة وتحليلات الإدارة لأحداث ونتائج الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2021 عبر زيارة الموقع الإلكتروني ir.qalaaholdings.com

—نهاية البيان—



يمكنكم مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصادرة عن شركة القلعة من خلال أجهزة الكمبيوتر والتابلت وكذلك الهواتف الذكية عبر زيارة هذا الرابط: qalaaholdings.com/newsroom

شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.CA) هي شركة رائدة في استثمارات الطاقة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا، حيث تركز على إقامة المشروعات المسؤولة ذات المردود الإيجابي المستدام على الاقتصادات والمجتمعات المحيطة بأعمالها، وذلك في قطاعات استراتيجية تتضمن الطاقة، والأسمنت، والأغذية، والنقل واللوجيستيات، والتعدين والطباعة والتغليف. المزيد من المعلومات على الموقع الإلكتروني: qalaaholdings.com

البيانات المستقبلية (إبراء الذمة)

البيانات الواردة في هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، والتقديرية وآراء ومعتقدات شركة القلعة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو "البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعية مثل "ربما"، "سوف"، "يلتمس"، "ينبغي"، "يتوقع"، "يشرح"، "يقدر"، "ينوي"، "يوصل" أو "يعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي لشركة القلعة قد تختلف جوهريا عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء شركة القلعة على بعض المخاطر والشكوك.

للاستعلام والتواصل

/ غادة حمودة

رئيس قطاع الاستدامة والتسويق

شركة القلعة (Qalaa Holdings)

ghammouda@qalaaholdings.com

هاتف: +20 2 2791-4439

فاكس: +20 22 791-4448

محمول: +20 106 662-0002

تويتر: @qalaaholdings